

# Gregor Samsa - 27:36 + 2Dot LP RIP003



## Tracklist:

1. Dot
2. Dot Dot
3. Dot Dot Dot
4. Dot Dot Dot Dot
5. Dot Dot Dot Dot Dot ?

[www.gregorsamsa.com](http://www.gregorsamsa.com)



**riptide**  
recordings

Maybe you remember „The Metamorphosis“ by Franz Kafka. The Name of the protagonist is Gregor Samsa. This band also transforms something: The listener! All they need is to play their blend of gentle dreamy Postrock with some amazingly beautiful melodies and m/ f singing. Then they throw in some atmospheric instrumental parts, then they throw in some distorted guitars. You will find yourself thinking of a marriage of Godspeed You Black Emperor! and My Bloody Valentine. In the end these amazing atmospheric songs create such warmth that makes you think of summer. This repress is limited to 300 copies and comes with a silkscreened cover. This band is from Richmond, Virginia, it's funny – they share their practice room with Strike Anywhere. Split Release with Mi Amante Records, the CD Version contains one song less and came out in the USA on Iodine Records.

Vielleicht erinnerst Du Dich an „Die Verwandlung“ von Franz Kafka? Der Name des Protagonisten lautet Gregor Samsa. Kein schlechter Namensgeber, denn auch diese Band verwandelt etwas: Den Zuhörer! Wenn sie ihren verträumten Postrock spielen, bei dem wunderschöne m/ w Gesangsmelodien auf atmosphärische Instrumentalparts treffen, die dann wiederum auf verzerrte Gitarrenwände treffen. Eine wilde Ehe zwischen Godspeed You Black Emperor! und My Bloody Valentine. Soundästheten mit unendlich vielen Ideen und selten gehörten Klangwelten. Am Ende kreieren die atmosphärischen Songs eine Wärme, die den geneigten Hören an Sommer denken lässt. Das Platte ist limitiert auf 300 Exemplare und kommt im Siebdruck Cover. Die Band kommt aus Richmond, Virginia und teilt sich den Proberaum witzigerweise mit Strike Anywhere. Split Release mit Mi Amante Records, die CD Version mit einem Song weniger erschien in den USA auf Iodine Records.

[www.riptide recordings.de](http://www.riptide recordings.de)  
[info@riptide recordings.de](mailto:info@riptide recordings.de)

riptide recordings  
is part of the Pleasure Syndicate family

Mailorder and distribution through  
**the pleasure syndicate**  
[www.pleasure-syndicate.de](http://www.pleasure-syndicate.de)  
[mailorder@pleasure-syndicate.de](mailto:mailorder@pleasure-syndicate.de)